

## **Referat af bestyrelsesmøde d. 3.8.21**

### **1. Godkendelse af referat af bestyrelsesmøde d. 1.6.21**

Referat godkendt

### **2. Ændringer i bestyrelsen**

Birgit Herbsleb er udtrådt af bestyrelsen. Suppleant Runa Brøchner er indtrådt i stedet.

Aage Nicolaisen overtager funktionen som kasserer og Alice Kjærgaard som betalingsgodkender.

### **3. Medlemstal og indberetning**

Der er p.t. 64 medlemmer af DVL Silkeborg.

### **4. Forslag om ændring fra km penge til fast beløb pr tur**

Forslaget vedtaget og der udbetales fra 1.9.21 kr. 100,00 pr. afholdt tur til turlederne til dækning af udgifter.

### **5. Forslag vedr. ansøgning om sponsorstøtte**

Forslag om evt. at søge fonde om støtte i forbindelse med aktiviteter drøftet.

Enighed om at overveje forslaget og diskutere dette igen på et senere tidspunkt.

### **6. Weekendtur til Æbelø**

Ansøgning om tilladelse til at besøge Æbelø som del af sommertur næste år er sendt til Aage V. Jensens Naturfond. Vi kan først forvente endeligt svar i januar 22 og af svarmail fremgår endvidere, at det langt fra er sikkert, at vi får tilladelsen.

Toni arbejder derfor videre med en plan B, således at vi har andet spændende turforslag, såfremt vi får afslag på ansøgningen.

## **7. Forslag om at vi selv udfører alle turene i DVL Silkeborg**

Forslaget blev vedtaget, da vurderingen er, at vi har turlederkapacitet til at dække de ekstra ture, som dette medfører.

## **8. Addit Skov**

Forinden mødet havde Jan H. sendt relevant materiale. Mulighed for tilladelse til at lave en tur i området drøftet og det aftales, at Aage N og Jan H tager kontakt til SLSs adm. kontor for aftale i dec/jan.

## **9. Folder**

Udformning og hensigt med folderen drøftet og det aftales, at Runa B. laver forslag.

## **10. Hjemmeside/ samarbejde omkring turdatabasen**

Runa B. oplyser, at det går godt i forhold til ovennævnte. Der er en del forskellige systemer, - men alt forløber som forventet.

Aftalt at Runa B. deltager på turlidermøderne fremover og at Aage og hun koordinerer 14 dage før deadline for Vandreliv.

## **11. Stiudvalg**

Kopi af artikel fra MJA udleveret omhandlende MTB-kørsel i Naturstyrelsens skove.

## **12. Møder med DVL**

Besøg hos DVL, Kultorvet, Kbh. d. 19.8.21. Toni, Aage og Alice deltager. Formandsmøde, Odense, d. 4.9.21. Aage og Alice deltager – muligvis også Toni.

Landsmøde, Odense, 7.11.21. Aage, Tony og Alice deltager.

### **13. Dato næste bestyrelsesmøde og næste turlødermøde**

Bestyrelsesmøde d. 6.10.21 kl. 19.00. Tony sørger for forplejningen.

Turlødermøde d. 1.9.21 kl. 19.00. Aage aftaler med Jørgen.

### **14. Eventuelt**

Jan H. har forslag om evt. tur til Marselisborg området/Fløjstrupskoven.

Kunne være en mulighed til næste forår. Jan H. vil gerne være med til at arrangere turen sammen med en turløder.